
Zápisnica č. 18/2008 
z  rokovania vedenia STU dňa 29. 9. 2008 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Maroš Finka, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel 
Timár 

 
Neprítomní:   
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Vyhodnotenie Univerziády SR 2008 – letná časť (pror. Kalužný) 
2. Správa o mimoriadnych štipendiách vyplatených za akad. rok 2007/2008 (pror. Kalužný) 
3. Celoživotné vzdelávanie – správa za akademický rok 2007/2008 (prpr. Kalužný) 
4. Informácia k implementácii EIS (pror. Finka, kvestorka Žideková) 
5. Noc výskumníka 2008 (pror. Redhammer) 
6. Evidencia projektov za rok 2008 (pror. Redhammer) 
7. Stav prípravy Plesu STU (pror. Petráš) 
8. Informácia o zasadnutí Výkonného výboru SEFI v Bratislave (pror. Petráš) 
9. Návrh na vymenovanie člena VR STU (pror. Redhammer) 
10. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Vyhodnotenie Univerziády SR 2008 – letná časť (pror. Kalužný) 
2) Správa o mimoriadnych štipendiách vyplatených za akad. rok 2007/2008 (pror. Kalužný) 
3) Celoživotné vzdelávanie – správa za akademický rok 2007/2008 (prpr. Kalužný) 
4) Noc výskumníka 2008 (pror. Redhammer) 
5) Návrh na vymenovanie člena VR STU (pror. Redhammer) 
6) Smernica o evidencii publikačnej činnosti na STU (pror. Redhammer) 
7) Návrh na odsúhlasenie NZ a dodatkov k NZ (pror. Janíček) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  2/16/2008 
 
Nesplnené úlohy:   
 
Informácie z vyšších orgánov a porád: 
 
Rektor Báleš: 
Informoval o rokovaní SRK v Žiline, ktoré sa týkalo novely zákona o VŠ, metodiky rozpočtu 
na rok 2009, poplatkov za nadštandardnú dĺžku štúdia a externé štúdium. 
 
Prorektor Petráš: 
Informoval o účasti na inaugurácii nového rektora Vojenskej akadémie v L. Mikuláši. 
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Prorektor Janíček: 
Informoval o požiari v objekte transformátorovej stanice, jedná sa o havarijnú situáciu, je 
nutná výmena 6 kV káblov. 
 
Uznesenie V-STU č. 1/18/2008 
Vedenie STU prijalo uznesenie, že transformátorová stanica v kampuse STU Bratislava 
centrum prejde pod správu rektorátu STU a prorektor Janíček zabezpečí projekt na celkovú 
rekonštrukciu tohto energetického uzla. 
 
 
K bodu 1 Vyhodnotenie Univerziády SR 2008 – letná časť  

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomné vyhodnotenie Univerziády 2008 – letná časť. Celá akcia 

prebehla bez väčších problémov a hodnotil ju kladne. 
Rektor Báleš: Poďakoval prorektorom Kalužnému a Janíčkovi za prácu odvedenú pri 

príprave tejto akcie a tiež ju zhodnotil pozitívne. Univerziáda prebehla na 
vysokej úrovni a sú na ňu dobré ohlasy. Pripomenul, že médiá tejto akcii 
prakticky nevenovali žiadnu pozornosť. 

Pror. Petráš: Veľká časť nasledujúceho čísla časopisu Spektrum bude venovaná tejto 
akcii. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

V predloženej správe mu chýba ekonomické vyhodnotenie tejto akcie ako aj 
návrh odmien členom organizačného výboru. Odpovedal pror. Kalužný: 
Ekonomické vyhodnotenie bude urobené až keď budú zaplatené všetky 
faktúry, doteraz tomu tak nie je. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/18/2008 
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Vyhodnotenie Univerziády SR 2008 – letná časť“. 
 
 
K bodu 2 Správa o mimoriadnych štipendiách vyplatených za akad. rok 

2007/2008 (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomnú správu, ktorá obsahuje výšku štipendijného fondu na MŠ 

SR ako aj doterajšie čerpanie tohto fondu a plánované čerpanie pre 
akademický rok 2007/2008. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/18/2008 
Vedenie STU berie na vedomie Správu mimoriadnych štipendiách vyplatených za 
akademický rok 2007/2008. 
 
 
K bodu 3 Celoživotné vzdelávanie – správa za akademický rok 2007/2008 

(prpr. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil obsiahly písomný materiál k tomuto bodu rokovania a komentoval 

jeho obsah. V závere materiálu sú zhrnuté klady a nedostatky v tejto oblasti. 
Rektor Báleš: Nie je spokojný s úrovňou práce v oblasti celoživotného vzdelávania, vidí tam 

väčšie možnosti ako nástroja viaczdrojového financovania. Na MŠ SR sa 
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treba zaujímať o podrobnosti projektu na jazykové vzdelávanie učiteľov. 
Pror. Finka: Veľký potenciál, ktorý zatiaľ nevyužívame je v povinnom vzdelávaní 

pracovníkov v štátnej správe. 
 
Stanovisko V-STU č. 3/18/2008 
Vedenie STU berie na vedomie Správu o celoživotnom vzdelávaní za akademický rok 
2007/2008. 
 
 
K bodu 4 Informácia k implementácii EIS  

(pror. Finka, kvestorka Žideková) 
  
Pror. Finka: Podal ústnu informáciu o stave projektu nový EIS pre STU v Bratislave. 

Jedna z podaných námietok spôsobila prerušenie výberového konania a preto 
nastupuje pripravené náhradné riešenie 

 
Uznesenie V-STU č. 1/18/2008 
Vedenie STU súhlasí s vypísaním verejných súťaží na dodávku služieb v oblasti všeobecné 
účtovníctvo a majetok. 
 
 
K bodu 5 Noc výskumníka 2008 (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál, v ktorom referoval o priebehu celej tejto akcie zo 
strany STU v Auparku. Pozitívne hodnotil prezentáciu STU pre laickú 
verejnosť a podobnú formu odporúča aj do budúcnosti. Súčasne do 
budúcnosti odporúča vizuálne zvýrazniť prítomnosť univerzity resp. fakúlt na 
podobných podujatiach výrobou rolovacích panelov s veľkým logom 
a názvom univerzity resp. fakulty. 

Rektor Báleš: Poďakoval všetkým, ktorí prispeli k úspešnému priebehu tejto akcie. Požiadal 
o zoznam organizátorov, ktorým z úrovne vedenia univerzity bude 
poďakované za ich prácu. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/18/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o priebehu akcie Noc výskumníka 2008 a účasti 
STU na tejto akcii. 
 
Úloha V-STU č. 1/18/2008 
Rektor STU ukladá vyrobiť rolovacie panely s logami STU a jej fakúlt za  účelom prezentácie 
STU na výstavách a veľtrhoch. 
Z: Prorektor Petráš 
T: 1. 12. 2008 
 
 
K bodu 6 Evidencia projektov za rok 2008 (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje návrh novelizovanej smernice na 
evidenciu publikačnej činnosti a projektov na STU. Upozornil na dôležitosť 
tejto veci, lebo podľa tejto evidencie sa stanovuje výška dotácie pre STU. 
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Kvestorka 
Žideková: 

Je tu problém, kto bude napĺňať databázu publikačnej činnosti pre Ústav 
manažmentu STU. Pror. Petráš navrhol, aby evidencia dobehla ešte doteraz 
platným systémom, t. j. po fakultách. 

Pror. Finka: Jedná sa tu aj o ďalšie celouniverzitné pracoviská ako napr. CVT STU. 
 
Uznesenie V-STU č. 2/18/2008 
Vedenie STU schvaľuje predložený návrh smernice o evidencii publikačnej činnosti na STU s 
pripomienkami. 
 
 
K bodu 7 Stav prípravy Plesu STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Podal ústnu informáciu o priebehu prípravy plesu STU. Boli oslovené viaceré 

priemyselné zväzy, niektoré už aj kladne odpovedali. 
Pror. Janíček: Upozornil, že vopred musia byť pripravené tri druhy zmlúv – o sponzoringu, 

o reklame a iné. Uvažuje sa aj o financiách potrebných pri podávaní patentov. 
 
Stanovisko V-STU č. 5/18/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave prípravy plesu STU. 
 
 
K bodu 8 Informácia o zasadnutí Výkonného výboru SEFI v Bratislave 

(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Dňa 15.11.2008 bude zasadnutie Výkonného výboru SEFI v Bratislave. 

Navrhol pozvať členov tohto výboru večer na vystúpenie súboru Technik. 
V roku 2010 má byť v Bratislave Valné zhromaždenie SEFI. 

 
Stanovisko V-STU č. 6/18/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o zasadnutí Výkonného výboru SEFI v Bratislave. 
 
 
K bodu 9 Návrh na vymenovanie člena VR STU (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje návrh na nového člena VR STU, 
ktorým bude Ing. Bohdan Wojnar namiesto Ing. Jaroslava Holečka, ktorý 
požiadal o uvoľnenie z dôvodu odchodu do zahraničia. Písomný návrh bude 
predložený na rokovanie AS STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/18/2008 
Vedenie STU súhlasí s nomináciou Ing. Bohdana Wojnara za člena VR STU. 
 
 
K bodu 10 Rozličné 
 
1) Prorektor Finka: 

Všetkým členom vedenia STU pošle písomný návrh organizačného poriadku a prosí 
o pripomienky k nemu. 
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2) Prorektor Janíček: 
1. Ukončuje sa príprava priestorov pre ÚM STU, treba ešte pripraviť 4 posluchárne pre 

výuku. Konkrétny návrh predloží na nasledujúcom rokovaní vedenia STU 
2. Predložil návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv: 

 
1. Nájomná zmluva s nájomcom Danubia NanoTech, s.r.o., Ilkovičova 3, Bratislava. Jedná 

sa o prenájom nebytových priestorov – laboratória v starej budove FCHPT STU 
o celkovej výmere 16 m2 . Doba nájmu od 1.10.2008 do 30.09.2013. 

2. Nájomná zmluva s nájomcom Ľubica Jamrišková, Mudrochova 7479/13, Bratislava. Jedná 
sa o prenájom nebytových priestorov v ŠD Mladá Garda o celkovej výmere 13,2 m2 . 
Doba nájmu od 1.10.2008 do 30.09.2010. 

 
Uznesenie V-STU č. 4/18/2008 
Vedenie STU schvaľuje predložený návrh nájomných zmlúv. 
 
 
3) Prorektor Petráš: 

Informoval o akcii pre zahraničných študentov STU v rámci programu Erasmus. 
 
4) Prorektor Redhammer: 

Predložil hotovú reprezentačnú publikáciu STU pod názvom Výskum – naše cesty 
k poznaniu. 

 
5) Predseda AS STU Žalman: 

Pripomenul program na októbrové rokovanie AS STU. 
 
6) Prorektor Redhammer: 

Predložil hotovú reprezentačnú publikáciu STU pod názvom Výskum – naše cesty 
k poznaniu. 

 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


